

August 23, 2007

Le 23 août 2007

Coram: McLachlin C.J. and Charron and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Charron et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Ali Reza Bamdad

Ali Reza Bamdad

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motions to adduce fresh evidence and to amend the application for leave to appeal are dismissed. The applications for an extension of time to file an amended application for leave and to file the respondent's response to the amended application are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA032990, 2007 BCCA 99, dated February 8, 2007, is dismissed.

Les requêtes pour déposer de nouveaux éléments de preuve et une demande d'autorisation d'appel modifiée sont rejetées. Les demandes de prorogation de délai pour déposer une demande d'autorisation d'appel modifiée et pour déposer la réponse de l'intimée à la demande d'autorisation d'appel modifiée sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA032990, 2007 BCCA 99, daté du 8 février 2007, est rejetée.

C.J.C.
J.C.C.